

نوفه

NOFA CREATIVE SPACE

ART . MUSIC . PRIVATE & CORPORATE FUNCTIONS



ABOUT NOFA

Set in the heart of Jabal Amman; just off of Rainbow Street, NOFA Creative Space perfectly combines history, culture, and art all in one venue.

This more than a century old house was meticulously restored to its former glory within a year by Zaid and Lina Goussous.

This latest addition to the Romero Group family stands as a truly authentic retreat. Whether you are hosting a corporate or private event, or if you are simply looking for the perfect place to enjoy a snack while reading a good book; NOFA is your space.

عن نوفة

انبثقت فكرة دار نوفة للإبداع من الحاجة لوجود مساحة واحدة تجمع بين التاريخ والثقافة والفن.

قام زيد و لينا القسوس باعمال تجديد كاملة للمنزل الذي قارب عمره القرن من الزمن وتمكنوا من الحفاظ على عبق وارث المكان وإعادته إلى سابق عهده وبريقة.

مع افتتاح دار نوفة للإبداع كبرت عائلة مجموعة مطاعم روميرو لتشمل موقعا خاصا لاستضافة جميع أنواع المناسبات الشخصية أو المهنيه.

إذا كنت تخطط لاقامة مناسبة شخصية أو عائلية، أو كنت تبحث عن موقع مناسب للاجتماعات أو الندوات أو أنك ببساطة تبحث عن زاوية مميزة لتناول وجبة طعام أثناء قرائتك لكتابك المفضل، دار نوفة للإبداع هو المكان المناسب.



HISTORY

Nofa is an original Arabic name, which means a tall good-looking woman, it also means elevation to a higher level.

NOFA creative space was home to Dr. Hannah Basha Al Goussous (1885 – 1953) who graduated as a medical doctor from Beirut and specialized in France. After settling in Amman, Dr. Hannah was appointed as Minister of Agriculture in 1943.

Dr. Hannah is Nofa's great uncle and she is Zaid Goussous' mother.

التاريخ

"نوفة" اسم من الأسماء العربية الأصيلة، ويعني المرأة الطويلة ذات المظهر الجذاب، كما يعني الارتقاء إلى مستوى أعلى.

تعود ملكية دار نوفة للابداع إلى الدكتور حنا باشا القسوس (1885-1953) الذي تخرج كطبيب من بيروت وتخصص في فرنسا. وبعد استقراره في عمان، عين الدكتور حنا كوزير للزراعة في عام 1943. الدكتور حنا القسوس هو عم نوفة التي هي والدة زيد القسوس.





A SPACE FOR

NOFA Creative Space can be perfectly customized for corporate functions, personal or private occasions, musical events, art exhibitions, book clubs, meetings, workshops and more. It is a fully equipped space with both indoor and outdoor areas that suit any occasion.

مساحة للإبداع

توفر المساحات في دار نوفة منصة خاصة لاستخدام جميع الأفراد والمؤسسات، فهي المكان المناسب لإقامة الاجتماعات والندوات والمحاضرات وورش العمل والمعارض الفنية والحفلات الموسيقية وغيرها. كما أن المرافق الداخلية والخارجية تلبى جميع احتياجات المناسبات الشخصية الخاصة كحفلات الزفاف والخطوبة والمناسبات العائلية المختلفة.

CATERING SERVICES

Being part of the Romero Group family, the choice of menu at NOFA can be customized from the wide array of available cuisines under the group's umbrella of catering services.

If you are looking to host a seated event or opting for the buffet option, the setup presentation and different arrangements available cater to each individual's needs.

خدمات الطعام والشراب

يقدم دار نوفه مجموعة واسعة من خيارات الطعام والشراب المتنوعة من خلال مطابخ مجموعة روميرو المختلفة المجهزة بشكل كامل لتلبية جميع المتطلبات الخاصة بأي مناسبة حسب الذوق والاحتياجات الشخصية.



NOFA'S EVENT CALENDAR

A wide array of events and functions are held at NOFA throughout the year. Follow us on Facebook and Instagram for updates on our monthly events calendar.

@NOFACreativeSpace

تقويم نوفة للمناسبات

يدير دار نوفة مجموعة واسعة من المناسبات والحفلات والمعارض وغيرها خلال العام. للاطلاع على برنامج فعالياتنا الشهري يرجى متابعة صفحاتنا على الفيسبوك والانستجرام.

@NOFACreativeSpace

**ROMERO
GROUP**
SINCE 1979

نوفة
NOFA CREATIVE SPACE

جبل عمان الدوار الأول - شارع عثمان بن عفان / مبني رقم 3
Jabal Amman 1st circle - Othman Bin Affan St. / Bldg 3

Tel: +962-77-7401222 - nofa@romerogroup.jo - www.romerogroup.jo